
 
 
                                      
                                      PROCES-VERBAL, 
 
 Încheiat azi 10.03.2011 orele 0900 cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna 
martie , conform convocatorului înregistrat la nr.877  /08.03.2011. 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local , dl.Dumitrescu şi dl.Preduţ Liviu . 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.Nicolescu propune ca dl. Ban Laurenţiu să fie ales preşedinte de şedinţă. 
 Se supune la vot şi dl. Ban este ales cu 10 voturi pentru. 
 Dl.preşedinte  prezintă ordinea de zi pe care o supune spre aprobare şi care 
este aprobată 11 voturi. 
               1.Alegerea preşedintelui de  şedinţă. 
                2.Proiect de hotărâre cu privire la    aprobarea  schimbului de experienţă 
între tradiţia din Austria şi  Ansamblul folcloric  Cungrişoara din comuna 
Cungrea,jud.Olt. 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Condoiu Cecilia-Ionela 
              3.Proiect de hotărâre cu privire la  modificarea HCL nr.11/2010.                                             
                                  Iniţiator: primar 
                                 Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
                 4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
 Se prezintă referatele după care se fac înscrieri la cuvânt. 
 Are cuvântul dl.Săndulescu:Referitor la cele două proiecte de hotărâre vreau 
să vă spun că înglobăm comuna în datorii astfel încât 10 primari de acum înainte cu 
evaluarea psihologică nu o vor scoate la lumină.Noi vom fi huliţi şi copiii copiilor 
noştri vor şti cine a fost în acel consiliu care a aprobat . 
 Dl.Niţi:S-a făcut o evaluare cam câţi copii vor beneficia de acest centru? 
 Dl.Săndulescu:Niciodată!S-a făcut un cămin social.În comisia de buget am 
stabilit ca să se facă anchete sociale să facem o evaluare a familiilor sărace.Nu s-a 
făcut!S-au depus 2-3 cereri şi prin dispoziţia primarului stau persoane care au case 
şi părinţi pe raza comunei cu case şi nişte piţipoance.Ştiţi cine plăteşte curentul 
electric?Dăm de pe spinarea oamenilor  care plătesc impozite.Am ajuns la saturaţie 
cu mizeriile din comună. 
 Dl.Lică:Domnule Săndulescu ,continuaţi.Mă unge pe suflet ce aud! 
 Dl.Săndulescu:Cu centrul de zi nu avem o evaluare,un avem un program de 
perspectivă,nu sunt de acord!Nu trebuie să iasă bani din bugetul local pe prostii. 
 Vreau să ştiu textul traducerii din Austria!Nu cumva vrem să avem această 
imagine de transport pentru a ne ridica iQ-ul personal?Nu avem traducerea,nu ştim 
tradiţiile din Austria,nu sunt de acord ca aceşti bani să fie alocaţi pentru 
petreceri.Cu greutate am acceptat să avem două sărbători în comună.Exista ziua 
comunei „ Fiii satului” şi am mai făcut căluşul.Căluş ne-a trebuit!Căluş avem! 
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În şedinţa de consiliu s-a citit o factură cu zeci de kg de carne .Aceste două 

sărbători nu trebuie ţinute de dragul de a avea sărbători.Nu există în ţară o altă 
comună cu două sărbători care înglobează bugetul local.Dacă vreun consilier local 
doreşte să facă altfel,să fie nominalizaţi.De două şedinţe încoace ştim că bugetul 
local este angajat pe 2-3 ani şi că există firme care cer în instanţă să li se achite 
despăgubirile şi daune morale.Consiliul local va fi obligat să plătescă încă 11 
miliarde în plus.Unde ajungem?Nu sunt de acord cu nimic! 

Dl.Nicolescu:Cu acest proiect legat de schimbul de experienţă sunt de 
acord,dar cu condiţia ca să se facă pentru copii şi să nu fie trimişi la plimbare de 
gen cumetrie. 

Referitor la punctul 2 ni s-a cerut la şcoală să identificăm copii cu nevoi 
speciale şi s-a ajuns la aproximativ 40. 

Dl.Popa:Sunt 50% cu nevoi speciale? 
Dl.Nicolescu:Sunt 100 de burse sociale.Părinţii au venituri foarte mici.Nu 

văd nimic rău în asta.Va fi ca un fel de after school,copiii îşi fac temele,servesc o 
masă de prânz… 

Dl.Tudosiea:De unde bani? 
Dl.Săndulescu:Aduce camarila PDL-istă! 
Dl.Tudosiea:Câţi pleacă în Austria?Câţi copii sunt la căluş? 
Dl.Nicolescu:28. 
Dl.Tudosiea :Cine îi va însoţi? 
Dl.Nicolescu:E organizat de primărie şi primăria trebuie să facă toate 

demersurile.Inspectoratul şcolar nu e implicat. 
Dl.Tudosiea:Dar nu trebuie supravegheaţi? 
Dl.Nicolescu:E suficient un cadru didactic. 
Dl.Tudosiea:Data trecută a plecat jumătate din şcoală.Acum cred că pleacă 

trei sferturi!Dacă nu o să fim de acord cu gaura asta pe care o avem în buget,toată 
comuna o să zică că Ionescu şi Popescu nu a vrut ca să trimită copiii în Austria.Ei 
nu înţeleg că noi am vrea,dar că nu sunt bani.La oameni nu li se spune că sunt 
probleme financiare.Campania începe la anul ce vine.Fiecare vrea să dea din 
buzunarul altuia,dacă se poate. 

Dl.Lică:Citiţi vă rog proiectul de hotărâre.Sună extraordinar,dar care e 
tradiţia ? O exursie de aici până la Drăgăşani are trei obiective.Care sunt 
obiectivele ?Cu cine fac schimbul de experienţă şi tradiţii?Poate ştiţi dvs. şi noi nu. 
Domnule vice,ştiţi?Unde trimitem copiii,ce fac acolo? 

Dl.Tudosiea:Trebuie să ştie şi şcoala,mai ales că soţia domnului Nicolescu 
este directoare. 

Dl.Popa:Trebuie şi ministerul să ştie. 
Dl.Tudosiea:E organizată în timpul şcolii. 
Dl.Nicolescu:Primăria va face demersurile pentru scoaterea elevilor de la 

cursuri.Dacă îi trimiteam noi,şcoala făcea demersurile. 
Dl.Lică:Ce aţi văzut domnilor consilieri în Italia? 
Dl.Săndulescu:Le-a făcut nepoată-mea masă că mureau de foame. 
Dl.Lică:Care a fost câştigul copiilor? 
D-na Vînă:Au văzut Italia. 
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Dl.Lică:Puteau s-o vadă şi pe internet. 
Dl.Popa:Italienii sunt avortoni cultural. 
Dl.Nicolae:Una e să vezi pe internet şi alta e s.o vezi în realitate. 
Dl.Săndulescu:Noi nu punem problema că facem pentru copii.Ansamblurile 

profesioniste nu au mai mult de 4-5 ieşiri pe an în afară.Avem copii pe care îi 
formăm nu pentru ansamblu ,ci pentru tradiţia din comună,pe care o putem clădi cu 
cea de la Oporelu,Poboru,Ţebea.Efortul financiar nu ar fi aşa de mare.După Austria 
poate vedem Canada şi vom mai cheltui iar mii de euro.Cui facem o bucurie? 
Copiilor?Nu!Primarul ne-a spus programul în şedinţa trecută,pe care eu l-am 
înţeles că e lejer,lejer,lejer.Nu s-a văzut nicio înţelegere ca un organism străin de 
acolo să fi vrut să ne interpeleze.Dacă sunteţi de acord cu acest jaf spuneţi pe faţă 
şi ştiu cine e pentru comună şi cine nu. 

Dl.Tudosiea:Trebuia să discutăm asta în şedinţa trecută. 
Dl.Săndulescu:Aşa se obişnuieşte la noi.Se pune totul pe tavă şi când auzi de 

suma asta îţi vine rău. 
Dl.Popa:Eu sunt epuizant.Majoritatea colegilor văd lucrurile cum trebuie să 

le vadă.Sunt oameni care înjură,ce caută acolo?,au bani?,cine aprobă? Etc.E păcat 
că s-a ajuns în situaţia asta şi că există păreri în lumea reală şi ideală.Noi venim cu 
o măsură care ne impinge în al treilea an de recuperare a sumelor.Când s-a plecat 
de la o acţiune de 100 de milioane s-a ajuns la două sau mai multe.Propun să nu 
mai schimbăm primarul 4-5 mandate până nu-şi achită datoriile şi devenim o 
orchestră de suflători şi trombonişti. 

Are dreptate colegul Săndulescu,vor veni vremuri de analiză şi nu e 
corect.Să ne desfăşurăm prin împrejurimi Vultureşti,Leleasca…O să râdă ăia de 
privitimismul nostru.Nu sunt de acord cu proiectele de hotărâri şi vreau ca şi 
colegii mei să rezoneze până la vot ce e bine şi ce e rău pentru a combate interesul 
de partid,de grup,clientelar.Toate astea o să fie istorie,dar ruşinoasă.Prioritar pentru 
noi e să scăpăm de datorii.Noi distrugem tot pentru interesul meschin.Unii îmi daţi 
dreptate,dar nu vă puteţi desprinde de ţeava de eşapament. 

Dl.Săndulescu:Doamna contabil,Italia la ce efort financiar s-a ridicat? 
D-na Condoiu:Nu ştiu. 
Dl.Niţi:Cu centrul de zi vreau să se facă o evaluare câţi copii avem şi poate 

discutăm după aceea.Dacă introducem apă,de ce mai forăm puţ?Văd că personalul 
e mic,nu trebuie şi bucătar? 

Dl.Alexe:Nu,masa va fi stil catering. 
Dl.Niţi:Cine aduce mâncarea? 
Dl.Alexe:Cine va câştiga licitaţia. 
Dl.Niţi:Cât ne costă? 
Dl.Alexe:50% din bugetul de funcţionare. 
Dl.Săndulescu:Aş vrea să vă dea pe toţi afară.Am să vin cu un proiect de 

hotărâre sa nu mai luaţi unul bani până la încheierea mandatului. 
Dl.Alexe:Eu unul sunt de acord. 
Dl.Lică:Tu oricum nu eşti plătit. 
Se supun la vot proiectele de hotărâre. 
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               - Proiect de hotărâre cu privire la    aprobarea  schimbului de experienţă 
între tradiţia din Austria şi  Ansamblul folcloric  Cungrişoara din comuna 
Cungrea,jud.Olt-7 voturi pentru,4 împotrivă:dl.Săndulescu,dl.Popa,dl.Lică şi 
dl.Tudosiea. 
             -  Proiect de hotărâre cu privire la  modificarea HCL nr.11/2010-7 voturi 
pentru,4 împotrivă:dl.Săndulescu,dl.Popa,dl.Lică şi dl.Tudosiea. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
 
                      Preşedinte,                                             Secretar, 
                  Laurenţiu BAN                                     Gabriela ANDRONIE                                            

 


